

BUREAU VERITAS
Certification



Joint Stock Company
«Sredne-Nevsky shipbuilding plant»

10, Zavodskaya str., Pontonny setti., Saint – Petesburg, 196643, Russia

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch certifies that the Management System of the above organisation has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standards detailed below

ISO 14001:2015

Scope of certification

Design (development), production, implementation and repair, technical service of ships and vessels, manufacture of ship machinery products

Original cycle start date:	24 December 2020
Expiry date of previous cycle:	N/A
Certification Audit date:	N/A
Certification cycle start date:	24 December 2020
Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on:	23 December 2023

Certificate No: **RU003484**

Version: **1**

Revision date: **24 December 2020**


Certification Director
JSC "Bureau Veritas Certification Rus"
Evgeny D. Shipilov



0008

Certification body address: 5th Floor, 66 Prescott Street, London E1 8HG, United Kingdom
Local office: JSC "Bureau Veritas Certification Rus", 30, Marshala Proshlyakova str., 123458, Moscow, Russia

For further clarifications regarding the scope and validity of this certificate, and the applicability of the management system requirements, please call: +7 495 228 7848



BUREAU VERITAS
Certification



Акционерное общество «Средне-Невский судостроительный завод»

ул. Заводская, д.10, п. Понтонный, г. Санкт-Петербург, 196643, Россия

Bureau Veritas Certification Holding SAS – UK Branch удостоверяет, что Система Менеджмента вышеупомянутой организации проверена и признана соответствующей требованиям стандарта, указанного ниже

ISO 14001:2015

Область сертификации

Проектирование (разработка), производство, реализация и ремонт, техническое обслуживание кораблей и судов, изготовление изделий судового машиностроения

Первоначальная дата сертификации:	24 декабря 2020
Окончание действия предыдущего сертификата:	N/A
Дата Сертификационного аудита:	N/A
Дата начала Сертификационного цикла:	24 декабря 2020
При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации, окончание действия сертификата:	23 декабря 2023

Сертификат №: **RU003484**

Версия: 1

Дата ревизии: **24 декабря 2020**



Директор по сертификации
АО «Бюро Веритас Сертификейшн Русь»
Е.Д. Шипилов



0008

Адрес органа по сертификации: 5th Floor, 66 Prescot Street, London E1 8HG, United Kingdom
Локальный офис: АО «Бюро Веритас Сертификейшн Русь», ул. Маршала Прошлякова 30, г.Москва, 123458, РФ

За дополнительными разъяснениями относительно области сертификации, срока действия сертификата и применимости требований системы менеджмента, пожалуйста, позвоните: +7 495 228 7848

